СЦЕНАРИЙ КОНКУРСА ИСПОЛНИТЕЛЕЙ ПЕСЕН НА ИНОСТРАННОМ ЯЗЫКЕ
SONG CONTEST 

Dear music lovers, we are glad to meet you in our school at our annual event "Song Contest". You like to listen and learn songs in different languages. And we are happy! So let's start....
Дорогие любители музыки мы рады приветствовать вас на конкурсе песни в нашей школе. Вам нравится слушать и учить песни на разных языках. Мы рады вам! Ну что ж давайте начнем…
And our jury loves music too. Let me introduce the members of our jury. 
И наше жюри тоже любит музыку. Позвольте представить членов нашего жюри:
Быкова Лариса Ивановна , завуч учебной частью
Сухарева Кристина Александровна ,учитель музыки.
Актелова Ольга Юрьевна,учитель МХК.
It will be difficult to judge but we hope you'll do that.
Сложно будет судить. Но мы надеемся вы справитесь. 
Our participants are pupils. They need your encouragement and support. 
Наши участники — это ученики. Им нужна ваша поддержка.
The first participants are the pupils of 4th  v form with the song “Friends”. 
Первыми выступают ученики 4в класса с песней “Friends”
Let’s meet them.
Встречайте.
Can you think of a day without music? We can hear music everywhere: in the streets and at home, over the radio and on TV, in the shops and in the parks. People all over the world are fond of music. They listen to music, they dance to music, they learn to play musical instruments.
Вы можете представить день без музыки? Мы слышим музыки повсюду: на улицах и дома, по радио и телевидении, в магазинах и в парках. Люди по всему миру любят музыку. Они слушают музыку, они танцуют под нее, они учатся играть на музыкальных инструментах. 
Meet our next participant-our small pupils of 3rd V form with song “The wheels on the bus go round and round”. 
Встречайте наших маленьких участников 3В класса с песней ____________
Dear fans! You may shout and sing together with our participants and you must support them by clapping.
Дорогие зрители. Вы можете кричать и петь вместе с нашими участниками и еще вы должны поддержать их своими аплодисментами. 
 What is music for us? Is it a hobby or anything else?
Что такое музыка? Хобби или еще что?
We are crazy about it. We can’t explain how much we love music. It creates our mood. When we are worried or sad we turn music on and our souls brighten. 
Мы обожаем музыку. Невозможно объяснить, как сильно мы ее любим. Она создает нам настроение. Когда мы обеспокоены чем-то мы включаем музыку и наши души начинают сиять.
Our 3rd participants are the pupils of 4th V form with the song-Old MacDonald had a farm.
Встречайте 3участника –ученики 4в класса с песней…………
Music is part of my everyday life,
It's the one thing that makes me feel alive.
No matter what it could be,
All music influences me.
Музыка — это часть моей жизни
Это то чем я живу
Неважно нравится она мне или нет
Влиянию ее предела нет…
Meet the pupils of 9th g with the waltz “Once upon a time”.
Встречайте учеников 9г класса Натанян Рузанну и Шелепухину Валентину  с вальсом Анастасия. Танцуют Алиев Тимур 6г,Попова Оксана 6в.
Every heart sings a song, until another heart whispers back. Those who wish to sing always find a song.
Каждое сердце поет песню, пока другая душа прошепчет что-то в ответ. Тот кто хочет петь-всегда найдет песню…
The music takes my soul
Takes it through the wind, and around the autumn trees
As the earth turns slowly
Each song, makes me wonder what really goes on while I'm asleep.
Meet the pupils of 6th  g form  with the song “Happy”.
Встречайте учеников 6г  класса Жуковы Екатерина, Полина, Евгения,  Чистова Елена и Гасанова Айза с песней «Happy»
Have you ever noticed that people, who share your tastes in music, get along with you much faster than those whose tastes are very different from yours? 
Вы замечали, что с людьми, которые разделяют ваши музыкальные пристрастия, легче найти общий язык. 
Meet Roshchina Anastasia with the song “Englishman in New York”.
Встречайте Рощина Анастасия с песней “Englishman in New York”.
Next participant is the pupil of 9th b with the song “Around the world”.
Следующий участник ученица 9б Шибалова Мария . Встречайте…
Music can make me forget all of my pain
It brings out the sun when I can only see the rain
I put on my headphones and play all of my songs
I could listen to it all day long
The next participants are the pupils of 5th a form with the song “Everything at once”.
Meet….	
Следующими выступают ученики 5а класса с песней “Everything at once”.Встречайте….
Our last participant is the pupil of 10th form  Asatryan Anush with the song «Rise Like a Phoenix». Meet…..
Наш последний участник-ученица 10а класса Асатрян Ануш с песней « «Rise Like a Phoenix». Встречаем….

Now it’s time to have a break. And our jury must discuss the results.  During our break the pupils of 2nd  and 3rd form will sing for you. Meet them.
Сейчас время отдохнуть. А наши члены жюри должны обсудить результаты. А в это время ученики 2х 3х классов споют вам песни и станцуют. Встречайте наших маленьких участников.
2в-с песней Rainbow. Поддержите маленьких участников своими аплодисментами.  
2г-Fly fly fly the butterfly.
3в-jingle bells.
[bookmark: _GoBack]Для вас танцуют Михалёва Алёна 3а класс, Богданова Евдокия 3б,Кузнецова Кира 1г. Поддержите наших маленьких участников аплодисментами..
Our small participants sing very well, don’t they.
Наши маленькие участники отлично поют и танцуют, вы согласны?
ИТАК …
Предоставим слово членам жюри…	
Now our teachers of English have prepared for you Flash Mob…..We hope you’ll support them….
Наши любимые учителя английского подготовили для нас флэш моб-надеемся на вашу поддержку….
Our contest is over. It is time to say goodbye. Hope to meet next year on the song contest.
Наш праздник подошел к концу. Надеемся, что в след году увидимся на очередном конкурсе песни.





